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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
2023. június 30. (péntek) napján 8 óra 45 perckor Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri 
Hivatalának Házasságkötő termében megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Máté Péter elnök; 
     Móra Viktória elnökhelyettes; 

Bomba Gábor tag; 
 
Távolmaradását jelezte:  Gulyás Róbert tag; 
 
Egy bizottsági hely betöltetlen. 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 

Szántóné Karl Rita osztályvezető; 
Czinege Richárd vezető gondnok. 

 
Máté Péter elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy a bizottságból 3 
bizottsági tag jelen van, a bizottság határozatképes. Az elnök az ülést 8 óra 45 perckor 
megnyitja. 
 
Máté Péter elnök: Egy napirendi pont került kiküldésre, a Közgyűlés 235/2023. (VI.9.) számú 
határozatában foglaltak végrehajtásával kapcsolatban. Ezt kell elfogadnunk, ha nincs új 
napirendi pont javaslat.  
 
Az elnök az ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen 
szavazattal egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet állapította meg: 
 
 

NAPIREND 
 

1. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 235/2023. (VI.9.) 
határozata 3. és 4. pontjának végrehajtása jóváhagyásáról  
(26. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: Czinege Richárd gondnokságvezető 
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1. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 235/2023. (VI.9.) 
határozata 3. és 4. pontjának végrehajtása jóváhagyásáról  
(26. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: Czinege Richárd gondnokságvezető 
 
Máté Péter elnök: A Közgyűlés által kért adatokat a gondnokságvezető összegyűjtötte. 
Nagyon jól látszik, hogy Mészáros Andrea ebben az évben is egész jó kilométereket gyűjtött 
össze. Januárban 2.597 kilométer, februárban 3.627, márciusban 3.407-t, áprilisban 3.000 
kilométert, májusban 1.116 kilométert. Ez így elég sok. Ez így mennyi? 
 
Czinege Richárd vezető gondnok: 911 ezer forint. 
 
Szántóné Karl Rita osztályvezető: 913.573 forint. 
 
Máté Péter elnök: Ennyibe kerül a városnak az, hogy Mészáros Andrea autózik a 
polgármesternek biztosított autóval. Ezen kívül hozzá kell tenni azt, hogy a polgármester a 
hivatali dolgozók szállították hivatali autóval, rendszeresen, heti két-három alkalommal 
kezelésre. Úgy gondolom, hogy ez ugyanúgy megér egy határozatot majd.  
 
Czinege Richárd vezető gondnok: Ezt szinte lehetetlen számszerűsíteni.  
 
Máté Péter elnök: Nem számot kérünk tőled. Szeretnénk a jegyzőkönyvben ezt a tényt 
rögzíteni, hogy attól függetlenül, hogy Mészáros Andrea ennyit autózott, a polgármestert nem 
szállította még kezelésre sem. És mégis sikerült neki ennyit menni. Hivatali dolgozók, hivatali 
autóval, munkaidőben szállították rendszeresen kezelésre. Ez legyen benne a jegyzőkönyvben, 
mert ez tény. Ezen kívül vannak még más tények is, amit a menetlevelek alátámasztanak. 
Mészáros Andrea az MVS-288 rendszámú teherautóval egyik alkalommal Szekszárd-Gödöllő-
Szekszárd távon 395 kilométert ment. A nevét nem írta rá a menetlevélre, de az írásából 
látszik, hogy ő volt. A másik alkalommal ugyanezzel a járművel 506 kilométert ment Szekszárd-
Békéscsaba-Szekszárd távon. Úgy gondolom, hogy ennek a költségét ki kell fizetni, valamint 
szeretném megjegyezni, hogy semmiféle jogosultsága sem volt ahhoz, hogy ezt az autót 
elvigye. Semmi dokumentumot nem láttunk arról, hogy ezt kibérelte, kifizette, egyszerűen 
polgármesteri utasításra fogta és vitte az autót.  
 
Bomba Gábor tag: A GVB a jövő héten nézi az ügyvédi szerződést. Én megkaptam már az 
előterjesztést. Móni nálad van? 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nem. Számtalanszor kértem már a kollégákat, hogy 
az önkormányzati osztálynak is küldjék meg, mert a törvényességi véleményezésnek van egy 
eljárásrendje.  
 
Bomba Gábor tag: Akkor én átküldöm, de ezt nem értem, hogy miért nem kapod meg. Azt 
javasolom, hogy a vizsgálat legyen ezzel is kiegészítve.  
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Máté Péter elnök: Egyetértem vele, erről hozzunk döntést. Az ügyvéd tegyen javaslatot arra, 
hogy mit tudunk tenni.  
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Kiment egy árajánlat, amiben ez nem volt benne. Nem 
tudom, hogy kell-e új árajánlatot kérni, vagy csak egyszerűen ki lehet bővíteni a megbízási 
szerződést. Ezt majd megnézik az illetékesek.  
 
Bomba Gábor tag: Szeretném, ha te is megnéznéd a szerződést. Nem tudom, hogy neked 
miért nem küldik meg, ez így nem jó gyakorlat. Én nem bánom, ha nekem is megküldik, de 
azért jó lenne, ha neked is megküldenék. Én elküldtem most neked, de szerintem ezt nem 
nekem kellene.  
 
Máté Péter elnök: Mi hozhatunk határozatot Mónika erről? 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Igen, javaslatot tud tenni erre a bizottság a GVB-nek.  
 
Máté Péter elnök: Akkor erről szavaznánk.  
  
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet bizottság 3 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
44/2023. (VI.28.) határozata 

az MZX-500 és az MVS-288 forgalmi rendszámú gépjármű használatával kapcsolatos 
vizsgálatról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a 
Polgármesteri Hivatal által készített, az MZX-500 és az MVS-288 forgalmi rendszámú gépjármű 
használatával kapcsolatos vizsgálatról szóló tájékoztatást megismerte, amellyel kapcsolatban 
javasolja a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságnak, hogy Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata és Dr. Góbi János egyéni ügyvéd között „Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata és a Polgármesteri Hivatal működésének a 2021-2023-as időszakra vonatkozó 
jogi és gazdasági tárgyú átvilágítása tárgyban” kötendő megbízási szerződés tárgyát egészítse 
ki tárgyi gépjárműhasználattal kapcsolatos vizsgálatra is. 
 
Határidő: 2023. július 5. 
Felelős: Bomba Gábor GVB elnök 
 
Máté Péter elnök: Köszönöm a részvételt mindenkinek.  
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További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, így az elnök a nyilvános ülést 8 óra 52 perckor 
berekeszti.  
 

K.m.f 
 
 
 

Móra Viktória 
                   jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
Készítette: 

dr. Holczer Mónika 
  jegyzőkönyvvezető 

  
 

 

 

Máté Péter 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Biró Gyula 
                aljegyző 

 


